
Protokół 
z posiedzenia Rady Stowarzyszenia  

Lokalna Grupa Działania „Kraina Rawki” 
odbytego w dniu 19 września 2012 roku w Rawie Mazowieckiej 

 
Początek obrad - godz. 9
Zakończenie obrad - godz. 12

00 

 

00 

W obradach udział wzięli członkowie Rady Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 
"Kraina Rawki" według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu.   

 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Przewodniczącego, Wiceprzewodniczących i Sekretarza Rady. 
4. Przedstawienie porządku obrad. 
5. Wybór Sekretarzy Posiedzenia. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego, Wiceprzewodniczących 

i Sekretarza Rady. 
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady. 
8. Dokonanie wyboru operacji, które mają być realizowane w ramach Lokalnej 

Strategii Rozwoju. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru operacji do finansowania w ramach Lokalnej 

Strategii Rozwoju. 
10. Wolne wnioski 
11. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 1.  
Otwarcia posiedzenia dokonał pan Krzysztof Starczewski, który serdecznie przywitał 
przybyłych na posiedzenie Członków Rady. 
 
Ad.2. 
Następnie pan Krzysztof Starczewski stwierdził, iż obrady są prawomocne, gdyż na 12 
członków Rady w posiedzeniu bierze udział 8 członków co stanowi kworum wymagane 
do podjęcia uchwał przez Radę. 
 
Ad.3. 
W następnym punkcie posiedzenia dokonano wyboru Przewodniczącego, dwóch 
Wiceprzewodniczących i Sekretarza Rady. Na podstawie § 22 ust. 4 Statutu 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania "Kraina Rawki" członkowie Rady na pierwszym 
posiedzeniu wybierają spośród siebie Przewodniczącego, dwóch Wiceprzewodniczących 
i Sekretarza Rady. Wobec tego pan Starczewski poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
Członkowie zgłosili na Przewodniczącego pana Krzysztofa Starczewskiego, który wyraził 
zgodę. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 8 osób. Za kandydaturą 
głosowało 7 osób. Od głosu wstrzymała się 1 osoba, nikt nie głosował przeciw. 
Przewodniczącym Rady został wybrany większością głosów pan Krzysztof Starczewski. 
 
Na wiceprzewodniczącego Członkowie zgłosili kandydaturę pana Pawła Królaka, który 
wyraził zgodę na kandydowanie. Przystąpiono do głosowania.  W głosowaniu wzięło udział 
8 osób. Za kandydaturą głosowało 7 osób. Od głosu wstrzymała się 1 osoba, nikt nie 
głosował przeciw. 
Na drugiego wiceprzewodniczącego Członkowie zgłosili kandydaturę pana Andrzeja Józefa 
Luboińskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Przystąpiono do głosowania.                       
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W głosowaniu wzięło udział 8 osób. Za kandydaturą głosowało 7 osób. Od głosu 
wstrzymała się 1 osoba, nikt nie głosował przeciw. 
 
Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

1. Paweł Królak – 7 głosów 
2. Andrzej Józef Luboiński – 7 głosów 

Większością głosów Wiceprzewodniczącymi Rady zostali wybrani pan Paweł Królak i pan 
Andrzej Józef Luboiński. 
 
Następnie przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na Sekretarza. Członkowie 
zgłosili kandydaturę pani Małgorzaty Stolarek, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Przystąpiono do głosowania. Za kandydaturą głosowało 7 osób. Od głosu wstrzymała się 
1 osoba, nikt nie głosował przeciw. Sekretarzem Rady została wybrana większością 
głosów pani Małgorzata Stolarek. 
 
Ad.4. 
W kolejnym punkcie posiedzenia pan Starczewski przedstawił porządek obrad, który 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.5.  
Punkt piąty obrad dotyczył wyboru Sekretarzy Posiedzenia, którzy zgodnie 
z Regulaminem stanowić będą Komisję Skrutacyjną. W tym miejscu Przewodniczący Rady 
poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
 
Na Sekretarzy posiedzenia zgłoszono kandydatury Pani Grażyny Wolskiej i Pani Edyty 
Lisickiej. Obie panie wyraziły zgodę na kandydowanie. W związku z powyższym 
kandydatury poddano pod głosowanie. 
 
Za kandydaturą Pani Grażyny Wolskiej głosowało 8 osób. Nikt od głosu się nie wstrzymał, 
nikt nie głosował przeciw. Sekretarzem posiedzenia została wybrana większością głosów 
pani Grażyna Wolska. 
 
Za kandydaturą Pani Edyty Lisickiej głosowało 8 osób. Nikt od głosu się nie wstrzymał, 
nikt nie głosował przeciw. Sekretarzem posiedzenia została wybrana większością głosów 
pani Edyta Lisicka. 
 
 
Ad.6 
Po dokonaniu wyboru Przewodniczącego, dwóch Wiceprzewodniczących i Sekretarza Rady 
przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego, dwóch 
Wiceprzewodniczących i Sekretarza Rady. 
Projekt uchwały w tej sprawie odczytał Przewodniczący zebrania i wezwał do głosowania.  
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały głosowało 8 osób. Nikt od głosu się nie 
wstrzymał i nikt nie głosował przeciw. Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego, 
dwóch Wiceprzewodniczących i Sekretarza Rady została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
Ad.7  
Kolejny punkt obrad dotyczył przyjęcia protokołu z poprzedniego Posiedzenia Rady. Za 
przyjęciem protokołu głosowało 8 członków, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie 
głosował przeciw. Protokół z poprzedniego Posiedzenia Rady został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 8. 
W punkcie dotyczącym dokonania wyboru operacji, które mają być realizowane w ramach 
Lokalnej Strategii Rozwoju w ramach działania "Odnowa i rozwój wsi", pan Krzysztof 
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Starczewski poprosił obecną na posiedzeniu członków Rady panią Agnieszkę Mrówczyńską 
– Dyrektora Biura LGD „Kraina Rawki” o podsumowanie naboru wniosków oraz 
omówienie każdego z nich. 

W odpowiedzi Pani Mrówczyńska powiedziała, iż nabór wniosków w ramach 
działania "Odnowa i rozwój wsi" trwał od dnia 24 sierpnia 2012 roku do dnia 07 września 
2012 roku. 

Wysokość dostępnych środków dla obszaru realizacji LSR przeznaczonych na 
realizację operacji w ramach ww. działania wynosiła 1 938 889,49 zł 

Wpłynął 1 wniosek o przyznanie pomocy na łączną kwotę kosztów kwalifikowanych 
238 992,00 zł.  

W tym miejscu Pani Mrówczyńska omówiła wniosek 4/413_313/2012/KR pt. "Rozbudowa 
budynku remizy Ochotniczej Straży Pożarnej w Ossie o część świetlicową dla 
mieszkańców" został złożony przez Ochotnicza Straż Pożarną w Ossie. Wnioskowana 
kwota pomocy wynosi 238 992,0 zł. Wniosek został uznany za zgodny z Lokalną 
Strategią Rozwoju (8 głosów). W głosowaniu w sprawie oceny operacji wg. lokalnych 
kryteriów oceny wniosek uzyskał 12 punktów. 

Szczegółowe wyniki głosowania zawiera Protokół Komisji Skrutacyjnej, stanowiący 
Załącznik nr 3 do niniejszego Protokołu. 

 
Ad. 9 
W kolejnym punkcie posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie wyboru 
operacji do finansowania w ramach Lokalnej Strategii Rozwoju. Projekt uchwały w tej 
sprawie odczytał Przewodniczący Rady i wezwał do głosowania.                                              
  
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały głosowało 8 osób. Nikt od głosu się nie 
wstrzymał i nikt nie głosował przeciw. Uchwała w sprawie wyboru operacji 
do finansowania w ramach Lokalnej Strategii Rozwoju i stanowi załącznik nr 4 
do protokołu. 
 
Ad. 10 
Następnie przewodniczący zebrania poprosił obecnych o zgłaszanie wolnych wniosków. 
Nikt z obecnych takiego wniosku nie zgłosił. 
 
Ad.11 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący zebrania zakończył obrady. 
 
  
 

Sekretarz:       Przewodniczący: 
 
/-/ Grażyna Wolska                                                         /-/ Krzysztof Starczewski 

                      
     /-/ Edyta Lisicka 
 


